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Protokół
z obrad

III Sesji Rady Gminy Chełmno

W dniu 15 grudnia 2010 roku w godz. od 1000 do 1150 w Urzędzie Miasta Chełmno, 
sala nr 102, odbyły się obrady III Sesji Rady Gminy Chełmno.

W obradach udział wzięli:

Radni Rady Gminy w liczbie 14 na 15 ogółem. Obrady prawomocne; 
1. Elżbieta Zawal;
2. Lech Orzech;
3. Marek Kraśkiewicz
4. Jan Kaczmarczyk;
5. Krzysztof Madej;
6. Piotr Mikrut;
7. Grzegorz Sobieralski;
8. Zygmunt Urtnowski
9. Kazimierz Pasiński;
10. Ilona Sądel-Gredecka;
11. Mieczysław Urbański;
12. Bogusław Kiełbasiewicz;
13. Zbigniew Kłos;
14. Henryk Krzywdziński;

Oraz zaproszeni goście:
1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno;
2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy;
3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy;
4. Krzysztof Zawadziński – kier. Ref. RBG;
5. Edward Rączka – Radca Prawny;
6. Anna Woelke – protokolant

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Henryk Krzywdziński przywitał obecnych
radnych i pracowników UG.
Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia (zał. Nr 2).
Do porządku nie zgłoszono uwag. 

Ad. 2.
Przedstawienie uchwał Rady Gminy Chełmno podjętych na poprzedniej Sesji oraz
sprawozdania z ich realizacji. (Zał. Nr 3)
Sprawozdanie z realizacji uchwał przedstawiła P. Woelke. Do sprawozdania nie zgłoszono
uwag.

Ad. 3. 
Interpelacje i zapytania.
P. Wójt odpowiedział na interpelacje z poprzedniej sesji (Zał. Nr 4)
P. Przewodniczący poprosił o przedstawianie interpelacji.
Zgłoszono następujące interpelacje:

1. P. Urbański spytał, czy wystosowano pismo w sprawie wejścia gminy w obszar ONW?



P.  Wójt  wyjaśnił,  że  jest  w  trakcie ustalania szczegółów i takie pismo w najbliższych 

dniach zostanie wysłane.

2. P. Sądel – Gredecka prosi o wyjaśnienie do kogo należy obowiązek ośnieżania chodników 

znajdujących się na terenie gminy.

3. P. Zawal spytała kto powinien odśnieżać przystanki autobusowe ponieważ WZD tego nie robi.

P. wójt wyjaśnił, że to gmina powinna odśnieżać jeśli przystanek jest na jej terenie.

Ad. 4.

Przedstawienie sprawozdania Wójt Gminy Chełmno i Komisji Rady Gminy Chełmno.
P. Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.
Do sprawozdania nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący poprosił poszczególnych Przewodniczących komisji o przedstawienie sprawozdań.

P. Kłos – sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów.

P. Madej – sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska.

P. Krzywdziński – sprawozdanie Komisji Spraw Socjalnych i Samorządowych

P. Orzech – sprawozdanie Komisji Rewizyjnej

Nie zgłoszono uwag do sprawozdań.

Ad. 5.

Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Chełmno na 2010 rok. (Zał. Nr 5)

P. Skarbnik przedstawiła korektę budżetu.  Poinformowała, że zmiany w budżecie dotyczą 
głównie otrzymanych dotacji. 
P. Skarbnik poinformowała, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów zaopiniowała 
zmiany w budżecie pozytywnie.
Nie zgłoszono pytań.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 14 „za”.

Ad. 6.
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
(Zał. Nr 6)
P. Wójt wyjaśnił, że zarówno Związki Zawodowe Nauczycielstwa Polskiego jak i Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów zaopiniowały uchwałę pozytywnie.
P.  Wójt  poinformował,  że zmianie  ulega wysokość dodatków do wynagrodzenia:  dodatku 
funkcyjnego,  dla  wychowawców  klas,  wychowawców  oddziału  „0”,  opiekuna  stażu  oraz 
dodatku za trudne warunki pracy. Wójt proponuje wzrost dodatków do wynagrodzenia od 1 
stycznia 2011 r. uwzględniając jednocześnie zaplanowany wzrost wynagrodzeń na 2011 r to 
4% .
Nie zgłoszono pytań.
P. Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. Wynik głosowania: 14 „za”.

Ad. 7.
Uchwała w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Starogrodzie. (Zał. Nr 7)
P.  Przewodniczący  poinformował,  że  z  wnioskiem  o  nadanie  imienia  dla  obu  szkół: 
Podstawowej  i  Gimnazjum  zwrócił  się  Samorząd  Uczniowski,  Rada  Rodziców  i  Rada 
Pedagogiczna Szkoły Podstawowej w Starogrodzie. Szkoła przeprowadziła procedurę nadania 
imienia  szkole,  która  obejmowała:  zebranie  kandydatur  na  patronów,  przedstawienie 
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propozycji  radzie  pedagogicznej,  uczniom oraz  rodzicom  na  plenarnym  zebraniu, 
głosowanie, podjecie uchwał pozytywnie opiniujących wybór Patrona szkoły na podstawie 
głosowań.
P.  Przewodniczący  poinformował,  że  Komisja  Spraw  Socjalnych  i  Samorządowych 
zaopiniowała uchwały pozytywnie.
P. Orzech spytał czy nie można nadać jednego imienia dwóm szkołom?
P. Wójt wyjaśnił, że niestety nie, może być natomiast jeden dyrektor.
Nie zgłoszono więcej uwag.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowani. Wynik głosowania: 14 „za”

Ad. 8.
Uchwała w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Starogrodzie.(Zał. Nr 8)
Nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowanie. Wynik głosowania: 14 „za”.

Ad. 12.
Czynności końcowe.
Nie zgłoszono spraw.
Na tym obrady III Sesji zakończono.

Protokolant
............................
Chełmno, dnia 17.12.2010 roku.
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